



مكافأة إيداع Vantage Global Limited

تقدم هذا العرض Vantage، التي تتداول تحت اسم Vantage Global Limited (يشار إليها في هذه الوثيقة بكلمتي الـ "شركة" أو "Vantage")، إلى عملاء الشركة.

أحكام وشروط العرض الترويجي

1. هذا العرض متاح من 2021/07/26.
 2. هذا العرض متاح لجميع عملاء Vantage ما عدا أولئك الذين يعيشون في البلاد/المناطق التالية: **تايلاند ولاوس وميانمار وباكستان وبنغلاديش وسريلانكا وماليزيا والفلبين وبروناي وهونغ كونغ وتايوان وروسيا وكوريا وكازاخستان ومنغوليا وكمبوديا والهند وإندونيسيا وفيتنام**
 3. ستقدم Vantage هذا للعملاء الجدد والحاليين وفقًا لتقديرها. فإذا لم تكن متأكدًا من أهليتك، فيرجى الاتصال بـ promotions@vantagemarkets.com
 4. يجب على العملاء الجدد فتح حساب مباشر لدى Vantage (أي حسابًا غير تجريبي). بفتح حساب جديد لدى Vantage، يقر العملاء بأنهم قد قرؤوا هذه الأحكام والشروط وأحكام وشروط Vantage ووافقوا على الالتزام بها.
 5. يجب على العميل الاشتراك للمشاركة في هذا العرض، ليصبح جزءًا من هذا العرض الترويجي عن طريق تأكيد قراره من خلال بوابة العميل.
 6. سيتلقى العملاء المؤهلون مكافأة رصيد وفقًا للتالي:
 - a. 50% من إيداعك الأول، رصيد يصل إلى 500 دولار (بالعملة الأساسية)
 - b. 10% من إيداعاتك اللاحقة
- يقصد بمصطلح "إيداعاتك اللاحقة" أي إيداعات أجريتها بعد إيداعك الأول، أو ما يزيد عن 1,000 دولار في إيداعك الأول.

إليك بعض الأمثلة عن مقدار مكافأة الرصيد التي ستحصل عليها وفقًا لمبلغ إيداعك في المرة الأولى (FTD):

إيداعك في المرة الأولى	مكافأة رصيدك
\$500	$\$500 \times 50\% = \250
\$1,000	$\$1000 \times 50\% = \500
\$5,000	$\$1000 \times 50\% + \$4000 \times 10\% = \$900$

7. يبلغ الحد الأقصى للرصيد 20,000 دولار أمريكي (أو ما يكافئه) لكل عميل مؤهل في أي وقت أثناء هذا العرض.

vantage



8. التحويلات الداخلية أو تعديلات النقد أو الرصيد أو الحسوم /أو العملات من أي نوع لا تعتبر ودائع جديدة ، وبالتالي لن يتم احتسابها في هذا العرض.
9. لا يمكن سحب مكافأة الرصيد. ستنعكس الأرباح المحققة على قيمة حسابك. بالمثل، ستخصم أي خسائر من قيمة حسابك. أي أرباح تنشأ من استخدام المكافأة متاحة للسحب وفق إجراءات السحب لدينا.
10. إذا اخترت سحب إيداعك الأصلي جزئيًا أو كليًا ستزال مكافأة رصيدك التداولي جزئيًا أو كليًا من حسابك وفقًا لذلك.
11. لا يمكنك تحويل مكافأتك بين حساباتك التداولية.
12. إذا كان رأس مال حسابك أقل من رصيد التداول في حسابك، فقد يُسحب الرصيد المتبقي وفقًا لتقديرنا، وهو ما قد يؤدي إلى إيقاف جميع المراكز المفتوحة في حسابك.
13. يمكن التراجع عن هذا البرنامج في أي وقت تختاره Vantage وستخضع أهلية الحساب لتقديرنا.
14. سيزال رصيدك وقت انتهاء هذا العرض الترويجي دون أشعار آخر.

الأحكام والشروط العامة

تنطبق الشروط التالية على جميع العروض ما لم يُنص صراحة على خلاف ذلك:

لا يمكن استخدام العروض بالتزامن مع أي عرض آخر.

جميع عروض Vantage غير متاحة إلا وفقًا للقانون المطبق.

لم تصمم عروض Vantage لتغيير أو تعديل تفضيلات مخاطرة الشخص ولا لتشجيع الأفراد على التداول بطريقة لا تتوافق مع استراتيجياتهم التداولية الخاصة.

يجب على العملاء ضمان أنهم يديرون حسابهم التداولي بطريقة تتوافق مع مستوى التداول المريح بالنسبة إليهم.

تخضع الحسابات الجديدة للموافقة وفقًا لإجراءات فتح الحسابات لدى Vantage. يجب على الأفراد الذين يقدمون على حساب التحقق من القوانين واللوائح المحلية لديهم قبل التقديم على حساب لدى Vantage.

العميل الذي يحيله PAMM/MAM أو مدير أموال غير مؤهل للمشاركة في عروض Vantage.

تحتفظ Vantage بالحق في إيقاف العميل الذي يطالب بمكافأة رصيد من العرض الترويجي إذا أودعت إيداعك عبر قناة المحافظ الإلكترونية/العملات المشفرة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: USDT و Neteller و Skrill.



غير مسموح للعملاء باستخدام مكافأة الرصيد في تحويط المراكز. تحتفظ Vantage بالحق في إلغاء أهلية العميل للمشاركة في أي عرض مكافأة رصيد وإزالة مكافأة الرصيد جزئيًا/كليًا من حسابه التداولي والربح الجزئي/الكلي الذي نتج من تحويط المراكز دون أشعار آخر.

تحتفظ Vantage بالحق في رفض أي طلب أو إشارة للمشاركة في أي عرض ترويجي وفقًا لتقديرها وحدها، دون الحاجة إلى تقديم أي مبرر ولا إلى شرح أسباب هذا الرفض.

تحتفظ Vantage بالحق في إقصاء و/أو إلغاء مشاركة العميل في عروضها أو حملاتها الترويجية في حالة: أ) التداول المفرط (فتح وغلق معاملات هامش على الفوركس أو العقود مقابل الفروقات لمجرد الاستفادة من كسب ميزة)؛ ب) إذا تبين أن العميل انتهك اتفاقية العميل الخاصة به أو خرق أحكام وشروط العروض الترويجية. في حالة حدوث مثل سوء السلوك أو الانتهاك هذا، يحق لشركة Vantage خصم أي مبالغ مكافأة من حساب التداول.

قد تجري Vantage تغييرات في أي وقت على هذه الأحكام والشروط وستخطر بك بهذه التغييرات من خلال نشر الأحكام المعدلة على موقع Vantage الإلكتروني. يُنصح بمراجعة هذه الأحكام بشكل منتظم، وباستخدامك المستمر لموقع Vantage الإلكتروني وخدماته فإنك تقبل أي أحكام معدلة من هذا القبيل. تحتفظ Vantage بالحق في تعديل أو إلغاء أي عرض وفقًا لتقديرها وحدها في أي وقت.

قد تقوم Vantage في أي وقت، وفقًا لتقديرها وحدها، بإيقاف أي من هذه العروض الترويجية أو قطعها.

لا تنطبق جميع عروض Vantage إلا على حسابات Vantage القياسية ما لم يُنص صراحة على غير ذلك.

لن تكون Vantage مسؤولة عن أي خسارة أو تكاليف أو نفقات أو تلفيات قد تتكبدها بسبب هذا العرض والتي لا يجوز استبعادها بموجب القانون بهذه الأحكام.

إذا تُرجمت هذه الأحكام والشروط إلى أي لغة غير الإنجليزية، يسود إصدار الأحكام الإنجليزي أينما كان هناك تعارض.

. هذا العرض مقدم من Vantage Global Limited .



Vantage Global Limited Deposit Bonus

This offer is provided by Vantage, traded under Vantage Global Limited (herein "the Company" or "Vantage"), to the Company's clients.

PROMOTION TERMS AND CONDITIONS:

1. This offer is available from 26/07/2021.
2. This offer is available to all Vantage's Clients except those who live in the following countries/regions: Thailand, Laos, Myanmar, Pakistan, Bangladesh, Sri Lanka, Malaysia, Philippines, Brunei, Hong Kong, Taiwan, Russia, Korea, Kazakhstan, Mongolia, Cambodia, India, Indonesia, and Vietnam
3. Vantage will offer this to new and existing clients at its discretion. If you are not sure about your eligibility, please contact promotions@vantageamarkets.com
4. New clients must open a new live account with Vantage (meaning, not a "demo" account). By opening a new account with Vantage, the client acknowledges they have read and agreed to be bound by these Terms and Conditions and Vantage's Terms and Conditions.
5. To participate in this offer, client must opt-in to be part of this promotion by confirming his or her decision via client portal.
6. Eligible clients will receive credit bonus as per below:
 - a. 50% of your first deposit, up to \$500 credit (base currency)
 - b. 10% of your subsequent deposits

"subsequent deposits" means any deposits you made after your first deposit, or the part that exceeds \$1,000 from your first deposit.

Here are some examples of how much credit bonus you will get based on your first-time deposit (FTD) amount:

Your First Time Deposit (FTD)	Your Credit Bonus
\$500	$\$500 \times 50\% = \250
\$1,000	$\$1000 \times 50\% = \500
\$5,000	$\$1000 \times 50\% + \$4000 \times 10\% = \$900$



7. The credit amount is capped at a maximum of \$20,000 USD (or equivalent) per eligible client at any time during this offer.
8. Internal transfers, balance or cash adjustments, Introducer/Affiliate rebates or commissions of any kind will not be considered new deposits and therefore will not be counted towards this offer.
9. Credit amounts cannot be withdrawn. Profits made will be reflected in your account value. Similarly, any losses made will be deducted from your account value. Any profits generated from the utilization of the bonus are available for withdrawal as per our withdrawal procedure.
10. If you opt to withdraw partial/full of your original deposit, a partial trading credit/all of your credit will be removed from your account accordingly.
11. You cannot transfer your bonus between your trading accounts.
12. If your account equity is less than the trading credit on your account, the remaining credit may be withdrawn at our discretion, which could in turn force a stop out of all open positions on your account.
13. This program can be retracted at any time of Vantage's choosing and account eligibility will be subject to our discretion.
14. Your credit will be removed at the time this promotion offer ends without further notice.

GENERAL TERMS AND CONDITIONS:

The following conditions apply to all offers, unless explicitly stated otherwise:

Offers cannot be used in conjunction with any other offer.

All Vantage offers are only available in accordance with applicable law.

Vantage offers are not designed to alter or modify an individual's risk preference or encourage individuals to trade in a manner inconsistent with their own trading strategies.

Clients should ensure that they operate their trading account in a manner consistent with their trading comfort level.

vantage



New Accounts are subject to approval as per Vantage's account opening procedure. Individuals who apply for an account must check their local laws and regulations before applying for an account with Vantage.

Client referred by a PAMM/MAM or money manager are not eligible to participate in Vantage offers.

Vantage reserves the right to stop client claiming credit bonus from promotions if your deposit is made via e-wallet/cryptocurrency channel including but not limited to: USDT, Neteller and Skrill.

Clients are not allowed to use the credit bonus to hedge positions. Vantage reserves the right to cancel a client's eligibility to participate in any credit bonus offers, remove partial/all credit bonus from his/her trading account and partial/all profit generated by hedging positions without further notice.

Vantage reserves the right to decline any application or indication to participate in any promotion at its sole discretion, without the need to provide any justification or explain the reasons for such a decline.

Vantage reserves the right to exclude and/or cancel a client's participation in its offers or promotions if: a) Churning (opening and closing of Margin FX or CFD transaction just for the benefit of earning a benefit); b) the client is found to be in violation of its Client Agreement or has breached the promotions terms and conditions. In case such misconduct or the breach, Vantage shall have the right to deduct any bonus amounts from the trading account.

Vantage may at any time make changes to these terms and conditions and will notify you of these changes by posting the modified terms on Vantage website. You are advised to revise these Terms regularly, and by your continued use of Vantage website and services that you accept any such modified terms. Vantage reserves the right to modify or cancel any offers at its sole discretion at any time.

Vantage may at any time, at its sole discretion, cease or discontinue any of its promotions.

vantage



All Vantage promotions only apply to Vantage standard accounts unless explicitly stated otherwise.

Vantage will not be liable for any loss, costs, expense or damage which may be suffered in connection with this offer and which by law may not be excluded by these Terms.

If these terms and conditions are translated into a language other than English, then the English version of the terms shall prevail where there is an inconsistency.

The provider of this offer is Vantage Global Limited.

vantage